
Interpellation

Härmed vill jag ställa följande interpellation till kommunalrådet Agneta Hägglund;

Idag i pressen, och ute på gatorna i Bålsta, så florerar det ett stort antal rykten och frågor om 
Skipark 360. 

Man har hört att Skipark 360 snart skall börja byggas, eller att Skipark 360 snart skall få ett avtal 
med kommunen, eller att Skipark 360 har tröttnat på kommunen och skall förläggas till en annan 
kommun.

Fakta kan alla hantera, men rykten är svårbemästrade. Därför vill jag fråga dig Agneta så att alla får 
korrekta uppgifter;

Vad anser du att kommunen har gjort för åtaganden gentemot Skipark 360?

Arbetar kommunen för att Skipark 360 skall byggas i Håbo?

Bålsta den 12 december 2011

Karl-Axel Boström (m)


